
Protokoll fra Ombudsmøte 

Salten Skyttersamlag 2024 

 

Møte ble avholdt på Fauske Hotell lørdag 23.november fra.kl 11.00   

Tilstede : Totalt 28  personer ,  24 Ombud, derav 2 hovedstyremedlem. Videre møtte 

Banekontakt Tor Arne Tobiassen, og HV representant, Områdesjef Tom Nilsen. 

Styret var representert ved leder Kjell Sahl, styremedlem /sekretær Aud Sundsfjord, Ida 

Kristiansen utdanningskontakt / styremedlem, Lars Fossum IT kontakt/styremedlem og Laila 

Didriksen Ungdomsleder/styremedlem. 

Styremedlem  Raymond Eliassen  og Elias Vollan møtte ikke. 

 

Fremmøtte: 

Ombud: 

Bodø Østre: Inge Korsmo, Arnt Erik Aune, Bård Johan Furnes, Monica Rosvoll, Martin Iversen 

Gildeskål: Stian Kristensen, Bjørn Ronny Madsen, Henning Didriksen, Laila Didriksen, Eir 

Didriksen 

Lakså: Ketil Hansen, Kristian Hansen 

Røsvik: Rune Åsbakk, Robert Fredheim 

Sandhornøy: Kamilla Vollan 

Valnesfjord: Lars Fossum, Robin Kosmo 

Ørnes: Kjell Sahl 

Saltdal:  Kjell Hansen, Amund Normann 

Sørfjord og omegn  Skytterlag : Ingvar T. Sørfjord 

Beiarn: Rune Jørgensen 

Saltstraumen: Kristoffer Andersen, Bjørnar Mobakk 

 

  



Sak 1: Konstituering 
Leder ønsket ombud og gjester velkommen. Deretter 1 min stillhet for å minnes bortfalne 
skyttervenner i året som har gått. 

 
Lederen ønsket ombud og gjester velkommen. 

Godkjenning av innkalling: Godkjent  

Godkjenning av saksliste: 
Godkjenning av fullmakter: 
Valg av møteleder: 

Godkjent 
Godkjent 
Leder Kjell Sahl 

 
 

enstemmig valgt 

Valg av referent: Aud Sundsfjord enstemmig valgt 

Valg av to ombud til å underskrive protokollen:  

Kamilla S. Vollan, Sandhornøy og Inge Korsmo, BØS ble enstemmig valgt.  

Valg av Tellekorps: Rune Jørgensen og Eir Didriksen ble valgt til tellekorps. 

 

Sak 2: Årsmelding 2024 inkl rapportering 

 
a. Årsmelding fra styret.   

Årsmelding ble lest og gjennomgått. En korreksjon, antall saker skal være 39, ikke 34. Ellers 

Ingen merknader. 

 b. Rapport fra IT-kontakten.  
Lars redegjorde for sin rapport. De fleste lag har fått egne ressurspersoner og driver anleggene 

stabilt. Det har vært noen utfordringer med datoer på terminlisten. Ellers ingen merknader. 

c. Rapport fra banekontakten. 

Ingen merknader til fremlagt rapport. Banekontakten orienterte og pekte på at generelle 
banesituasjonen i Salten er god. 
 

d. Rapport fra ungdomsutvalget. 
Rapporten ble lest opp og gjennomgått. Ingen merknader. 
 
 e. Rapport fra utdanningskontakt. 
Rapport ble gjennomgått uten merknader fra ombudsmøtet. I fjor ble det pekt på behov for 
flere instruktører og året startet med at 14 personer fra 5 ulike lag gjennomførte kurs i 
Røvassdalen. Dette har vist seg å komme lagene til nytte gjennom økt aktivitet. 

.   

 f. Rapport Dugleiksmerket. 

Rapporten fra Henning Ivarrud ble lest av sekretær. Ingen merknader. 
 
 g. Rapport Den norske Skyttermedalje. 
Ketil orienterte. Innendørsskytingen har vært en suksess i forhold til økning i antall skyttere. 

 
 h. Diverse resultater (dokumentert til slutt i møteheftet) 
 i. Ingen rapport fra feltutvalget 



 

Vedtak: Alle rapporter som fulgte hovedårsmeldingen, enstemmig vedtatt med nevnte 

kommentar på antall saker i hovedmeldingen fra styret. 

Sak 3. Regnskap 2024 med revisjonsrapport. 
 

Kasserer Einar var ikke til stede, men styremedlem 
Ida Kristiansen gikk igjennom regnskapet for 2024. 
 

Vedtak: Regnskapet for 2024 enstemmig godkjent. 

 

Sak 4. Diverse orienteringer. 

 

Terminliste 2025 inkl tid for ombudsmøte ble gjennomgått. Ettersom Sørfjord og Omegn ikke 

ser at de har forhold for å avvikle Samlagsmesterskapet for bane ble dette overført til Bodø 

Østre Skytterlag for 2025 og Sørfjord ønsket banestevne 2. pinsedag. Dette blir tatt inn i 

Terminlista. 

Vedtak: Det ble av ombudsmøtet vedtatt to frister for skytterlagene. Lagene må melde 

tilbake før 15.12.24 hvilke datoer de skal avvikle sine stevner. Dersom det skal være bare 

en dag, evt. midtukedag så må det meldes til samlaget før fristen. 

Organisasjonsmedaljen skal avvikles før uke 10 i 2025. 

  

Rana-Salten stevnet, utfordringer. Ida orienterte om kontakten styret har hatt og fikk flere 

tilbakemeldinger fra Ombudsmøtet bl.a at fokus må være avsluttende finaler og prioritering 

av samlagsskyting.  

Vedtak: Samlagsstyret får fullmakt til å jobbe videre opp mot Rana. 

 

  



Sak 5. Saker til behandling 
 
 
Fra Styret: 
 
1. Den Norske Skyttermedalje som innendørsskyting 

Årets prøveordning med innendørsskyting har vist seg positivt i deltakerantall. 
 
Vedtak: Organisasjonsmedaljen for Salten Skyttersamlag arrangeres innendørs. 

 

2. Rullering av samlagsstevner 2025-2029 

 

Vedtak for Rullering av turnus samlagsmesterskap: 

 

- Felt: 

- 2025: Saltdal 

- 2026: Gildeskål 

- 2027: Sulitjelma 

- 2028: Saltstraumen 

- 2029: Bodø Østre 

-  

- Bane: 

- 2025: Bodø Østre 

- 2026: Sulitjelma 

- 2027: Valnesfjord 

- 2028: Saltdal 

- 2029: Gildeskål 

-  

- Innendørs: 

- 2025: Lakså 

- 2026: Valnesfjord 

- 2027: BØS 

- 2028: Gildeskål 

- 2029: Saltdal 

-  

- Felthurtig:  

- 2025: Saltdal 

- 2026: Ørnes 

- 2027: Sulitjelma 

- 2028: Bestemmes i 2026 

- 2029: Bestemmes i 2026 

-  

- Stang: 

- 2025: Saltdal 

- 2026: Ørnes 

- 2027: Sulitjelma 

- 2028: Bestemmes i 2026 

- 2029: Bestemmes i 2026 

-  

- Skogsløp med skyting: 

- 2025: Gildeskål 

- 2026: Valnesfjord 

- 2027: Bestemmes i 2026 

- 2028: Bestemmes i 2026 

- 2029: Bestemmes i 2026 

-  

- Skifelt med skyting: 

- 2025: Sandhornøya 

- 2026: Saltdal 

- 2027: Bestemmes i 2026 

- 2028: Bestemmes i 2026 

- 2029: Bestemmes i 2026

 

 

 

 

 

 

 



3. Endringsmelding til Brønnøysundregisteret 

Styret ber ombudsmøtet om å gi styrets leder og kasserer fullmakt til å endre i 

Brønnøysundregistret. 

Vedtak: Ombudsmøtet i Salten Skyttersamlag gir fullmakt til styrets leder og kasserer 

slik at nødvendige endringer kan utføres i Brønnøysundregistrene. 

 

Innkomne saker: 

1. Gildeskål Skytterlag foreslår redusert stevneinnskudd for skyttere på åpne stevner i 

Salten Skyttersamlag. Avstemming viste 12 for gammel ordning, 8 for ny, 4 avstod fra 

å stemme. 

Vedtak: Samlaget beholder dagens ordning med arrangementsavgift og      
premieinnskudd 

 

Sak 7. Budsjett 2025 
 
Budsjett for neste år lå ikke ved sakspapirene, men ble gjennomgått på ombudsmøtet. 
 

Vedtak: Enstemmig godkjent. 

 
8. Valg i Salten skyttersamlag 
 
 
Valgkomiteen har for 2024 bestått av Beiarn og Gildeskål skytterlag 
 

Hovedstyre for 2025 - velges for 2 år: 
 
Kjell Sahl   Ikke på valg (1 år igjen) 
Elias J Vollan   Ikke på valg (1 år igjen) 
Ida Kristiansen  Valgt for 2 år 
Lars Fossum   Gjenvalgt for 2 år  
Raymond Eliassen  Gjenvalgt for 2 år 
 
Leder; 1 år: 
Ida Kristiansen  Enstemmig valgt 
 
Nestleder; 1 år: 
Elias J Vollan   Enstemmig gjenvalgt 
 
Vararepresentanter velges for 1 år: 
Jim Aronsen   Enstemmig gjenvalgt 
Espen Larsen   Enstemmig gjenvalgt 
Robert Fredheim  Enstemmig gjenvalgt 



 
Ungdomsutvalg   velges for 2 år: 
 
Frode Barli   Enstemmig valgt for 2 år 
Geir Anders Hætta Berg          Enstemmig gjenvalgt for 2 år 
Laila Didriksen   Ikke på valg (1 år igjen) 
 
Leder Ungdomsutvalg (også styremedlem) 1 år: 
Laila Didriksen   Enstemmig gjenvalgt 
 
Vararepresentant til ungdomsutvalget: 
Kamilla S. Vollan   Enstemmig valgt 
 
 
Utdanningskontakt (også styremedlem), 2 år: 
Geir Anders Hætta Berg  Enstemmig valgt for 2 år 
 
IT-kontakt   Velges for 1 år  
Lars Fossum     Enstemmig gjenvalgt 
 
Banekontakt; velges for 4 år. 
Thor Arne Tobiassen   Ikke på valg (2 år igjen)  
 
Revisorer, velges for1 år: 
Marit Westgård   Enstemmig gjenvalgt 
Håvard Vik    Enstemmig gjenvalgt 
 
Samlagsinstruktører: 
Ståle Indregård   Enstemmig gjenvalgt 
Lars Andreas Nystad   Ikke på valg 
 
Feltutvalg; velges for 2 år 
Thomas Sørfjord (leder)  Ikke på valg  
Raymond Eliassen   Ikke på valg 
 
Valgkomite for ombudsmøte 2025 ble Sulitjelma(leder), Sandhornøya og Bodø Østre. 
Kassereren blir antatt av styret. For tiden er det Einar Magnus Jensen som har dette vervet. 

 
  



Helt til slutt ble det delt ut Hedersbevisninger av Kjell Sahl til Arnt-Erik Aune som fikk 
Samlagets Fortjenestemedalje og Diplom for å ha satt Samlaget på kartet lokalt, regionalt og 
nasjonalt og vært et forbilde for unge og eldre. 
Det ble også overlevert Organisasjonsmedaljer og Dugleiksmerker til de skytterlag som ikke 
ennå har mottatt disse. 
 
Avslutningsvis takket leder Kjell Sahl for sine 3 år som leder og ønsker det nye styret og 
tillitsvalgte et godt innsatsår 2025. Leder takker for oppmøtet og Vel Hjem. 
 
Møtet avsluttes ca. 14.30 
 
 

Inge Korsmo      Kamilla s. Vollan   
Bodø Østre      Sandhornøya Skytterlag 
           
    
 
    Kjell Sahl/leder 
       

 Aud Sundsfjord/referent 
23. nov.  

 
 


